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Rada Miejska w Książu Wlkp. 

Komisja Społeczno – Gospodarcza 

O.0012.4.1.2024 

Protokół nr 1 

1 Posiedzenie Komisji Społeczno – Gospodarczej Rady Miejskiej w Książu Wlkp. odbyło się 

w dniu 10 czerwca 2024 r. w sali nr 7 Urzędu Miejskiego w Książu Wlkp. Posiedzenie rozpoczęto 

o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:19 tego samego dnia.  

 

Porządek posiedzenia przedstawia się następująco:  

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Otwarcie posiedzenia. 

3. Wybór Przewodniczącego Komisji Społeczno - Gospodarczej. 

4. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji Społeczno - Gospodarczej. 

5. Analiza wykonania budżetu Gminy Książ Wlkp. za rok 2023. 

6. Stan przygotowania Terenów Rekreacyjnych w Jarosławkach do sezonu letniego. 

7. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. Przewodniczący Rady Miejskiej w Książu Wlkp. otworzył 1 

Posiedzenie Komisji Społeczno - Gospodarczej i przywitał przybyłych Radnych Rady Miejskiej w 

Książu Wlkp., Burmistrza Książa Wlkp. – Pana Teofila Marciniaka, Skarbnika Gminy Książ Wlkp. – 

Panią Barbarę Poznańską oraz pracowników Urzędu Miejskiego w Książu Wlkp. 
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Ad. 2. Przedstawienie porządku posiedzenia. W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji 

Społeczno – Gospodarczej.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Obecni: 

1. Bogumiła Andrzejczak 

2. Tomasz Bartkowiak 

3. Zenon Kuderczak 

4. Maciej Naganowski 

5. Katarzyna Stachowiak 

6. Anna Szymanowska 

7. Mariusz Wojciechowski 

 

Ad. 3. Wybór Przewodniczącego Komisji Społeczno - Gospodarczej. Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Książu Wlkp. poprosił o zgłoszenie kandydatur na Przewodniczącego Komisji 

Społeczno - Gospodarczej. Zgłoszono kandydaturę Radnego Zenona Kuderczaka. Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Książu Wlkp. zapytał, czy Radny Zenon Kuderczak wyraża zgodę. Radny Zenon 

Kuderczak wyraził zgodę. Innych kandydatur nie było. W związku z powyższym Przewodniczący 

Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie 

Wybór Przewodniczącego Komisji Społeczno - Gospodarczej. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Bogumiła Andrzejczak, Zenon Kuderczak, Maciej Naganowski, Katarzyna Stachowiak, Anna 

Szymanowska, Mariusz Wojciechowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Bartkowiak 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący Rady pogratulował nowo wybranemu Przewodniczącemu Komisji Społeczno - 

Gospodarczej oraz przekazał dalsze prowadzenie posiedzenia.  

 

Ad. 4. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji Społeczno - Gospodarczej. Przewodniczący 

Komisji Społeczno – Gospodarczej poprosił o zgłoszenie kandydatur na Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Społeczno - Gospodarczej. Zgłoszono kandydaturę Radnego Macieja 

Naganowskiego. Przewodniczący Komisji Społeczno – Gospodarczej zapytał, czy Radny Maciej 

Naganowski wyraża zgodę. Radny Maciej Naganowski wyraził zgodę. Innych kandydatur nie było. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji Społeczno – Gospodarczej zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie 

Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji Społeczno - Gospodarczej. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Bogumiła Andrzejczak, Zenon Kuderczak, Maciej Naganowski, Katarzyna Stachowiak, Anna 

Szymanowska, Mariusz Wojciechowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Bartkowiak 

 

Ad. 5. Analiza wykonania budżetu Gminy Książ Wlkp. za rok 2023. Przewodniczący Komisji 

Społeczno - Gospodarczej poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie wykonania budżetu Gminy 

Książ Wlkp. za 2023 rok. Pani Skarbnik przedstawiła kwoty zrealizowanych w 2023 roku 

dochodów oraz wydatków z podziałem na bieżące i majątkowe. Następnie przedstawiła plan 

przychodów i rozchodów oraz jego wykonanie. Omówiła informację o stanie zadłużenia oraz 

sytuacji finansowej Gminy Książ Wlkp. na koniec 2023 roku. Zapoznała Komisję z skutkami 

obniżenia górnych stawek podatków i udzielonych ulg, odroczeń, umorzeń i zwolnień oraz 

informacją o zaległościach podatkowych i niepodatkowych, a także podejmowanymi działaniami 

zmierzającymi do ich likwidacji.  Ponadto omówiono wykonanie wydatków Funduszu Sołeckiego 

i rzedstawiono wykonanie planu dochodów i wydatków związanych z gromadzeniem opłat za 

korzystanie ze środowiska. Analizie poddano wydatki związane z realizacją gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz gminnego programu 
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przeciwdziałania narkomanii w związku z otrzymanymi dochodami z tytułu wydanych zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych oraz wpływami od sprzedaży hurtowej. Pani Skarbnik 

przedstawiła informację o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego na dzień 31.12.2023 

r.  

Na uwagę zasługuje fakt, że w trakcie całego roku 2023 zajmowano się zmianami w 

budżecie Gminy Książ Wlkp. oraz zmianami w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

Posiedzeniach Komisji Wspólnych i na Sesjach Rady Miejskiej w Książu Wlkp. Projekty uchwał 

były każdorazowo przedstawiane Radzie Miejskiej w Książu Wlkp. Wszystko to pozwoliło śledzić 

na bieżąco realizację budżetu Gminy Książ Wlkp. w roku 2023. Niepokój budzą jedynie rosnące 

zaległości w podatkach, opłatach za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz zaległości 

alimentacyjne. Burmistrz Gminy Książ Wlkp. wraz ze Skarbnikiem odpowiadali na bieżąco na 

pytania radnych oraz udzielili obszernych wyjaśnień dotyczących sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2023 rok. Skarbnik Gminy odczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu. Następnie Przewodniczący Komisji Społeczno - Gospodarczej zarządził głosowanie 

nad sprawozdaniem. 

 

Głosowano w sprawie 

Analiza wykonania budżetu Gminy Książ Wlkp. za rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Bogumiła Andrzejczak, Zenon Kuderczak, Maciej Naganowski, Katarzyna Stachowiak, Anna 

Szymanowska, Mariusz Wojciechowski 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Bartkowiak 

 

Ad. 6. Stan przygotowania Terenów Rekreacyjnych w Jarosławkach do sezonu letniego. 

Dyrektor Centrum Kultury Książ Wlkp. Pani Mariola Kaźmierczak poinformowała radnych o 

pracach przygotowawczych do sezonu letniego na Terenach Rekreacyjnych w Jarosławkach. 

Ponadto pokazała fotografie oraz wspomniała o pojawiających się problemach związanych z 

dojazdem służb ratowniczych na Tereny Rekreacyjne w Jarosławkach oraz imprezami 

rozrywkowymi odbywającymi się na Terenach Rekreacyjnych w Jarosławkach, na których 

zakłócany jest porządek oraz po ich zakończeniu panuje tam nie tylko ogromny chaos i bałagan, 

ale także dochodzi do zniszczenia mienia. 

 

Członkowie Komisji Społeczno – Gospodarczej zaprosili Kierownika Posterunku Policji w Książu 

Wlkp. Pana Mateusza Snelę celem wyjaśnienia kwestii zastawiania pojazdami wjazdu na Tereny 

Rekreacyjne oraz przeprowadzonych interwencji podczas imprez odbywających się na Terenach 

Rekreacyjnych w Jarosławkach, a także możliwości prawnych Policji do podejmowanych działań 

prewencyjnych i kwestii ponoszenia odpowiedzialności za organizowanie imprezy. Po 

omówieniu kwestii prewencyjnych, a także kwestii współpracy ze Strażą Leśną oraz problemów 

powstałych po odbywających się imprezach na Terenach Rekreacyjnych w Jarosławkach 

członkowie Komisji Społeczno – Gospodarczej udali się do Jarosławek w celu sprawdzenia 

przygotowania Terenów Rekreacyjnych w Jarosławkach do sezonu letniego. 

 

Podczas wizytacji Radni obejrzeli parking i poruszyli kwestię działającego w Jarosławkach 

monitoringu i instalacji kolejnych nowych kamer monitoringu, a także pozostawienie oświetlenia 
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przy kamerach monitoringu. Ponadto członkowie Komisji Społeczno – Gospodarczej poruszyli 

kwestę drogi wjazdowej za pierwszym szlabanem. Dyrektor Centrum Kultury Pani Mariola 

Kaźmierczak dodała, że problem stanowią również parkujące na poboczach samochody osób 

wypoczywających w domkach i nie ma możliwości wyciągnięcia żadnych konsekwencji, 

ponieważ droga wjazdowa nie ma nadanego statusu drogi publicznej. Ponadto członkowie 

Komisji Społeczno – Gospodarczej zwrócili uwagę, iż na gruncie stanowiącym własność gminy 

znajdują się nakłady budowlane właścicieli znajdujących się w sąsiedztwie działek. W dalszej 

części podczas wizytacji członkowie Komisji Społeczno – Gospodarczej sprawdzali stan 

przygotowania pola namiotowego oraz konieczność dołożenia punktów z źródłem prądu. 

Następnie odwiedzili pomieszczenia biurowe, a także skontrolowali wykonanie delatacji 

pomiędzy budynkami a pasem kostki brukowej. Członkowie Komisji Społeczno – Gospodarczej 

zwrócili uwagę na konieczność utwardzenia pasa powierzchni, który stanowi drogę na skróty dla 

turystów przemieszczających się z parkingu na plażę i zapewnia tym samym bezpieczeństwo 

turystom.  

     

Ad. 7. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

Radny Maciej Naganowski wnioskował o rozwiązanie sprawy zalanego terenu przy sklepie DINO 

przy ul. Powstańców 32. 
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Burmistrz Książa Wlkp. odpowiedział, że teren nie jest w posiadaniu Gminy Książ Wlkp. W 

powyższej sprawie zostały już wystosowane pisma do właściciela sklepu Dino o wykonanie 

stosownych napraw.  

Członkowie Komisji Społeczno – Gospodarczej wspólnie wnioskowali o: 

1) dołożenie kamer na parkingu na Terenach Rekreacyjnych w Jarosławkach oraz 

przekonfigurowanie oświetlenia przy kamerach monitoringu; 

2) dołożenie skrzynek z prądem na parkingu głównym oraz na polu namiotowym; 

3) wystosowanie odpowiedniego nakazu do właścicieli działek, którzy rozbudowali swoje 

nakłady budowlane na gruncie stanowiącym własność gminy do usunięcia ich zgodnie z 

przepisami prawa; 

4) zmiany statusu drogi wjazdowej na Tereny Rekreacyjne w Jarosławkach na drogę publiczną 

oraz ustawienie znaków drogowych; 

5) utwardzenia pasa powierzchni, należącego do Nadleśnictwa Piaski, który stanowi drogę na 

skróty dla turystów przemieszczających się z parkingu na plażę i zapewnia tym samym 

bezpieczeństwo turystom.  

 

Ad. 8 Zamknięcie posiedzenia. Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji 

Społeczno - Gospodarczej zamknął 1 posiedzenie Komisji Społeczno - Gospodarczej Rady 

Miejskiej w Książu Wlkp.  

 

 Przewodniczący 

Komisji Społeczno - Gospodarczej 

Rady Miejskiej w Książu Wlkp. 

/-/ Zenon Kuderczak 

 

Przygotowała: /-/Paulina Sieńkowska - Łabenda 


